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מה בכל  ישראל  על  המטורפת  המתקפה  בעייתית.  מאד  בסיטואציה  אנחנו  מיכאל:  קובי  פרופ' 

הבין לתודעה  לחלחל  שהצליח  החמאסי  הנרטיב  רכיבי  ולכל  ההומניטרי  הסיוע  לעניין  שקשור 

להיכשל ואנחנו ממשיכים  ישראל,  מבחינת  סוג של משבר מאד משמעותי  בפירוש  הוא  לאומית 

במאמצי התודעה שלנו. זאת במקביל לזה שהם מצליחים להנחיל את הנרטיב שלהם. הגענו לקו

מתווה דחה  לאחר שחמאס  יותר  ומשמעותית  רחבה  פעולה  יוזמים  לא  והעובדה שאנחנו  אדום 

שלישי שישראל הגישה לו, אני חושב שאנחנו צריכים לעשות מעשה שייצר שינוי.

הראיון התקיים בערוץ 14, בתאריך 7.4.2024.
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